
ویسی جریمه شد
23 - اردیبهشت - 1403

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رای خود را در خصوص سرمربی تیم
فوتبال فولاد خوزستان صادر کرد.

جریمـه ۲ میلیـارد تومـانی ویسـی
به دلیل مصاحبه غیرفنی
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سازمان لیگ فوتبال ایران اعلام کرد: سرمربی تیم فوتبال فولاد
خوزستان به دلیل مصاحبه غیرفنی و انجام صحبتهای غیرمسئولانه ۲

میلیارد تومان جریمه شد.
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ــاطی ــه انضب ــه کمیت ــی ب ویس
فدراسیون فوتبال دعوت شد
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سرمربی تیم فولاد خوزستان به دلیل صحبت هایش پس از دیدار مقابل
آلومینیوم اراک به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال دعوت شد.

عبـداله ویسـی سـرمربی تیـم فـولاد
خوزستان شد
23 - اردیبهشت - 1403

با تصمیم هیئتمدیره باشگاه فولاد خوزستان، عبدالله ویسی به عنوان
سرمربی تیم فوتبال بزرگسالان انتخاب شد.
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ویسـی: بایـد در صـنعت نفـت خـانه
تکانی اساسی شود/ بازیکنان ما

بیعار شدهاند
23 - اردیبهشت - 1403

عبدالله ویسی، سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان با انتقادات از
عملکرد بازیکنانش آنها را «بیعار» دانست و گفت، انگار در پارک و

با خانوادههایشان بازی میکنند.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی در نشست خبری بعد از
بازی صنعت نفت آبادان مقابل ذوبآهن اصفهان در هفته چهاردهم لیگ
برتر، اظهارداشت: یک بازی بسیار بیروح، بیانگیزه و افسردهای
داشتیم. فوتبال بازی کردن جگر و دل میخواهد. واقعاً به استخوانم
رسیده است. وقتی یک تیمی ادعا دارد، جلوی هوادارانش نمیتواند
بازی کند و وقتی هوادارانش نیستند، وضعیت بدتر میشود. این تیم
باید عمل جراحی شود. مطمئناً نیاز است که یک خانه تکانی اساسی
شود. به یکسری بازیکنانی اعتماد کردیم که نمیشود در مسیر و راه
روی آنها حساب باز کرد. بدون اینکه به رقیب یک موقعیت بدهیم،
شکست خوردیم. روح بچهها در زمین نبود و بیانگیزه بودند. واقعاً
شرمنده هواداران شدیم. خدا را شکر که هواداران نبودند که بیشتر
شرمنـدهشان شـویم. نمیدانـم بازیکنـانم خجـالت نمیکشنـد کـه بـه
خانههایشان بروند و حتی خود من. واقعاً شرمآور است. فقط میتوانم

به مردم بگویم معذرت میخواهم.

سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در ادامه یادآور شد: ما سه
بازی با تاکتیک و سیستم ۱-۳-۲-۴ بازی کردیم که به رقیب موقعیت
ندهیم که ندادیم و موقعیت درست کنیم که نکردیم. وقتی گل خوردیم
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دوباره با سه مهاجم بازی کردیم که جبران کنیم، اما جبران نکردیم،
اینقدر که بازیکن ذخیره به زمین آوردم، اما آنها داخل زمین چه
کاری انجام دادند؟ ۱۰ متر هم ندویدند. مگر ممکن است بازیکن به
زمین برود و ندود؟! بازیکن اگر تکنیکی یا شوتزن نباشد اشکالی
ندارد، ولی دویدن را که بلد هستند! فوتبالیست ۱۰ دقیقه و ۱۰ متر
ندوید. یک، دو یا سه تعویض میکنید اینطوری میشود. خدا را شکر که
مردم نبودند و این وضعیت را از نزدیک ندیدند. مردم هر بلایی سر من

بیاورند، راضی هستم.

ویسی راجع به دلایل بیانگیزگی تیمش و تأثیر اعلام زودهنگام خبر
جداییاش از این تیم در نیمفصل، تصریح کرد: شاید این هم یکی از
دلایل باشد. اینقدر افتضاح بودیم که همه چیز میتواند دخالت داشته
باشد. شاید من اشتباه کردم و بچهها بیانگیزه شدند ولی اینها
همقسم شدند حتی اگر من بروم در سه مسابقه آخر عالی بازی کنند.
متأسفانه هیچ اتفاقی در یک سوم زمین حریف اتفاقی نیفتاد. آن عقب
بچههای ما تلاش زیادی انجام میدهند و خودشان را میکشند اما آن
جلوی زمین بچههای ما بیخیال هستند. انگار در پارک و سیزده به در
با خانوادههایشان بازی میکنند. بابا شما پول میگیرید و مردم پول

میدهند که فوتبال ما را تماشا کنند. آنها چی ما را نگاه کنند؟!

وی در واکنش به طرح این موضوع که در نیمفصل به جای هزینه برای
تغییر کادرفنی به جذب بازیکن بپردازند، گفت: اول فصل گفتم و لیست
دادم، اما با پول ما کسی اینجا نمیآید. من هم بروم کسی اینجا
نمیآید. همین بازیکنان رقیب که میآیند و قبل بازی با من صحبت
میکنند، من با همه اینها صحبت کردم. شما اگر میتوانید با این پول
یک نفر از آنها را بیاورید! آن طرف قضیه را هم ببینید نه پول
خوبی داریم و نه آب و هوایمان خوب است. برای آمدن بازیکن به
اینجا هزار داستان وجود دارد. این هم وضعیت جدولیمان است. کسی

رغبت پیدا نمیکند به اینجا بیاید.

ویسی با انتقاد از بازیکنانش تصریح کرد: مگر میشود در شش بازی
خانگی اینطور بازی کنید؟! حداقل در خانه خودتان باید بدوید. ما
بازیکنی داریم که حداقل ۱۱ بازی سال گذشته که من بودم بازی کرده
اما الان یک اوت هم برای ما درست نکرده است. خودم در زمین باشم
برای تیم اوت میگیرم. باید یک انقلابی بشود. اگر من بروم، مربی

بعدی بیاید با این وضعیت دوباره باید مربی اخراج کنید!

سرمربی صنعت نفت آبادان در پایان گفت: یک چیز خیلی عامیانه



بگویم. بازیکنان ما بیعار شدهاند. بیعاری خیلی بد و عین یک
قمارباز است. یک قمارباز اول پولش را میدهد بعد انگشترش را
میبازد و بعد ساعتش را میدهد، بعد خانه و زندگیاش را میدهد و
میرود. این بیعاری شلاق میخواهد. بدبخت مردم به هزار بدبختی هزار
تومان پول کسب میکنند و بعد پولشان را می دهند که بازی شما
(بازیکنان) را ببینند. مگر میشود؟ باز هم میگویم شرمنده مردم

هستم و خدا را شکر که آنها امروز نبودند.

ویسی از نفت آبادان جدا شد
23 - اردیبهشت - 1403

سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان از این تیم جدا شد.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، عبدالله ویسی پس از بازی
با تراکتور از جمع نفتی ها جدا شد و دیگر در این تیم حضور نخواهد

داشت.

وی در این باره گفت: طی توافقی که با مسوولان باشگاه داشتم قرار
شد در نیم فصل جدا شوم و از همین جا از مردم خوب آبادان تشکر

میکنم و دیگر حضور نخواهم داشت.

https://www.ipna.ir/?p=921628


ویسـی پـس از شکسـت مقابـل گـلگهر
استعفاء کرد

23 - اردیبهشت - 1403

سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان پس از شکست مقابل گلگهر استعفا
کرد.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، تیم فوتبال صنعت نفت
آبادان در دیدار معوقه هفته پنجم لیگ برتر در خانه خود مقابل
گلگهر سیرجان یک بر صفر شکست خورد و با ۱۰ امتیاز در رتبه سیزدهم
جدول باقیماند. این نتیجه سبب شعارهای هواداران آبادانی علیه

بازیکنان و کادرفنی شد.

عبدالله ویسی نیز پس از پایان بازی با حضور در نشست خبری استعفای
خود را از سرمربیگری صنعت نفت اعلام کرد و گفت: همانگونه که
هواداران خواستند من در صنعت نفت بمانم در اینجا با تمام وجود
ماندم اما شعارهایشان بسیار منطقی و درست بود. شاید نفر بعدی به
جای من بیاید و بتواند این کار را انجام بدهد. مصمم هستم کار خود

را ادامه ندهم زیرا نمیخواهم ناراحتی مردم آبادان را ببینم.ا

ویسی: به تجربه و شهامت استقلال
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باختیم/ نه با یک باخت جهنمی
میشویم و نه با یک برد بهشتی
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سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت، وقتی تیمش گل اول را از
استقلال خورده، شاگردانش بسیار بد، بیمعنی و زشت عمل کرده است.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، عبدالله ویسی بعد از شکست
تیمـش مقابـل اسـتقلال اظهـارداشت: پیشبینـی میکردیـم کـه مقابـل
تماشاگران خودمان بازی سختی داشته باشیم. ما خوب شروع کردیم و با
استقلال پایاپای بودیم اما وقتی گل دریافت کردیم شیرازه تیم ما از
هم پاشیده شد. بسیار بد، بیمعنی و زشت بازی کردیم. به همین دلیل
جلوی تماشاگران خودمان شرمنده شدیم. خودم، کادرم و کل مجموعه قول

میدهیم این نتیجه را جبران کنیم.

وی افزود: انشاءالله دیگر این اتفاق(شکست با نتیجه و بازی بد)
اتفاق نیفتد ولی به تجربه و شهامت استقلال باختیم و هر گلی که
دریافت کردیم، کار بدتر میشد. اختلاف ما سه گل نبود، ولی سه

امتیاز حق استقلال بود که به آنها تبریک میگوییم.

سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در پاسخ به این سؤال که چرا
صنعت نفت سه 30 دقیقه متفاوت را در جریان بازی با استقلال تجربه
کرد، یادآور شد: وقتی در خانه خودت مقابل تماشاگران خودی گل
میخورید، شیرازه تیم از هم میپاشد و تنها تجربه میتواند به تیم
کمک کند. ما بیتجربه بازی کردیم، نه اینکه بازیکن باتجربه
ً بیتجربه بازی کردیم. متأسفانه وا دادیم و نداریم، داریم اما کلا
هر لحظه بدتر میشد. این امکان وجود داشت که اتفاقات بدتری بیفتد،
اما خدا را شکر اینطور نشد. وقتی از هم پاشیده شدیم استقلال
بیمهابا جلو میآمد. بعد از اینکه تعویض کردیم یک مقدار وضعیت

https://www.ipna.ir/?p=844225
https://www.ipna.ir/?p=844225


بهتر شد، اما این فایدهای نداشت. باز هم میگویم دیگر این اتفاق
نمیافتد.

ویسی در پاسخ به این سؤال که دیدار هفته دوم تیمش مقابل فولاد را
چطور ارزیابی میکند، گفت: تمام تلاش و شعارمان این است که
هواداران صنعت نفت امسال خوشحال باشند. متأسفانه در هفته اول
نتوانستیم، ولی تمام وجود خودم، کادرم و مجموعه را میگذاریم تا
اتفاقات خوب بیفتد و دیگر شاهد این باختها نباشیم. به هر حال
فولاد هم زخمی است و ما در خانه آنها مقابلشان بازی داریم.
نمیدانم چه میشود، ولی تمام تمرکزمان را برای آن بازی میگذاریم.

سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان همچنین خاطر نشان کرد:
میخواستم بعد از پایان فصل گذشته از صنعت نفت بروم. چهار یا پنج
پیشنهاد هم داشتم، اما به خاطر مردم آبادان و مسئولانی که با ما
صحبت کردند، اینجا ماندم. هر کاری کردیم بودجه ما بیشتر از این
نشد. من گفتم تیمی ببندیم که بتوانیم با تیمهای بالای جدول رقابت
کنیم. به هر حال این هزینههایی که تیمها میگویند انجام دادند،

دروغ است.

وی تصریح کرد: نمیتواند یک تیم برای قهرمانی بسته شود و 300
میلیارد هزینه کند، وقتی ما 100 میلیارد هزینه کردیم. صد درصد
دروغ میگویند، ولی این به ما ربطی ندارد، ما باید جوری تیممان را
ببندیم که دیگر مردم اذیت نشوند و با یک برد جشن نگیریم. حالا
پیروزی شادی دارد، اما جشن خوب نیست. تمام تلاشمان را میکنیم که
این اتفاقات نیفتد. نشد که برای سهمیه آسیا تیم ببندیم و تلاش
کنیم. مطمئناً این اتفاقشدنی نیست. بعضی تیمها از نظر مالی بالای
600 یا 700 میلیارد هزینه کردند، اما تلاش میکنیم که مقابل آنها

کم نیاوریم.

سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان درباره بکارگیری صادقی و
بازیکنان عراقی هم به خبرنگاران گفت: تستی که از آنها گرفتیم،
مشکلی نداشت. عراقیها هم خوب بودند و گلر عراقی روی هیچکدام از
گلها مقصر نبود. آنها مثل بقیه بچهها تلاش خودشان را انجام دادند.
وقتی باخت میآورید همه چیز جابجا و قاطی میشود. وقتی برد میآورید
هیچ ایراد و اشکالی معلوم نیست. مطمئناً ایراداتمان را میبینیم و
آنها را آنالیز و خودمان را برای بازی بعدی مقابل فولاد آماده

میکنیم.



ویسی در پاسخ خبرنگاری که معتقد بود شکست سنگین هفته اول با وجود
تلخی به نفع تیم صنعت نفت آبادان و شخص ویسی است، گفت: تغییرات
همیشه زمان میبرد البته من نمیگویم زمان میخواهم. به هر حال شروع
کردیم کار را، آنهم از 40 روز قبل. این اولین بار است که صنعت
نفت آبادان 40 روز قبل از شروع لیگ کار را آغاز میکند. اولین بار
است که صنعت نفت آبادان در این مقطع فصل به بازیکنانی که قرارداد
کمتری دارند، یک مقدار پول پرداخت میکند. اولین بار است ما
توانستیم بدون دغدغه کنار هم قرار بگیریم و بازی کنیم. مطمئناً
راه دور و درازی خواهیم داشت. نه با یک باخت جهنمی میشویم و نه
با یک برد بهشتی. مطمئناً راه طول و درازی خواهیم داشت. دم مردم
گرم که صبر و تحمل به خرج دادند. این باخت از بد و بیراه گفتن به
من برایم سختتر بود، ولی با تمام وجودم تمرکزمان را میگذاریم و
ادامه راه را میرویم. تراکتور هم سه گل خورد، فولاد هم سه گل

خورد، ولی مطمئناً جبران میکنیم و این مهم است.

 

مــاجرای چــاقوکشی در تمرینــات
صـنعت نفـت آبـادان/ تهدیـد ویسـی

به جدایی از برزیل ایران
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عبداله ویسی سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان درباره چاقوکشی
در تمرینات این تیم توضیحاتی را مطرح کرد.

https://www.ipna.ir/?p=798650
https://www.ipna.ir/?p=798650
https://www.ipna.ir/?p=798650

